

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De recommander au Conseil l'octroi du privilège demandé.

14.—(25793) Soumise une communication de M. George Caverhill, au sujet de l'expropriation d'une lièrière de terrain, au coin des rues Ste-Catherine et Crescent.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Département des Expropriations, pour rapport.

15.—(28856) Soumise une communication de M. A. P. Pigeon, au sujet du renouvellement de son contrat pour l'impression du "Bulletin Municipal".

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Surintendant des Impressions et de la Papeterie, pour rapport.

16.—(28999) Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, au sujet de la demande de M. Philias Valiquette, pour autorisation de résilier son bail pour les magasin et logement qu'il occupe au No 1285 de la rue Notre-Dame Ouest.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'approuver la résiliation dudit bail, pourvu que M. Valiquette paie le loyer qu'il doit, jusqu'au 1er septembre 1915.

17.—Soumise une communication de Son Honneur le Maire, au sujet du paiement, par les entrepreneurs, de l'eau dont ils se servent pour l'exécution de travaux municipaux, tels que pavages, trottoirs, etc.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De donner instructions au Député-Ingénieur en Chef de retrancher ces montants dans les derniers estimés des entrepreneurs qui font des travaux pour le compte de la Ville.

18.—Soumise une communication de la "Montreal Automobile Trade Association Ltd.", au sujet de l'installation d'affiches, pour prévenir les automobilistes contre le danger.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer à MM. Barlow, Campeau et Gadbois, pour rapport.

19.—Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, relativement à l'inondation de cave qui s'est produite le 9 août, au No 1999 Boulevard St-Laurent.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Département en Loi, pour rapport.

20.—(29130) Soumis un rapport de l'Ingénieur-Surintendant du Département des Egouts, au sujet de la demande de M. Wilfrid Touchette, pour la construction d'un égout, dans la rue Chauveau.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De déposer aux archives.

21.—(29142) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, recommandant la pose de tuyaux à l'eau, dans les rues suivantes:

Rue Chabot, de St-Zotique vers le nord, tuyau 8", longueur 500'	\$1,350
Rue Oxford, au nord de Monkland, tuyau 8", longueur 475'	1,300
	\$2,650

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'autoriser ladite dépense, à même le crédit voté pour la pose de conduites principales.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To recommend to Council that the privilege asked for be granted.

14.—(25793) Submitted a communication from Mr. George Caverhill, anent the expropriation of a strip of land at the corner of St. Catherine and Crescent streets.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To refer the same to the Expropriation Department, for a report.

15.—(28856) Submitted a communication from Mr. A. P. Pigeon, concerning the renewal of his contract for the printing of the "Municipal Bulletin".

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To refer the same to the Superintendent of the Printing and Stationery Department, for a report.

16.—(28999) Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, anent the communication from Mr. Philias Valiquette, asking that his lease of the store and lodging occupied by him at No. 1285 Notre Dame street West, be cancelled.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To authorize the cancellation of said lease, provided that Mr. Valiquette pays the rent due by him up to the 1st September instant.

17.—Submitted a communication from His Worship the Mayor, concerning the payment, by contractors, of the dues for water used by them for the carrying out of municipal works, such as pavings, sidewalks, etc.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To instruct the Deputy Chief Engineer to deduct such dues from the last estimates of the contractors performing works for the City.

18.—Submitted a communication from the Montreal Automobile Trade Association Ltd., anent the posting of notices to caution automobilists against danger.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To refer the same to Messrs. Barlow, Campeau and Gadbois, for a report.

19.—Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, concerning the flooding of a cellar, on the 9th August, at No. 1999 St. Lawrence Boulevard.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To refer the same to the Law Department, for a report.

20.—(29130) Submitted a report from the Superintending Engineer of the Sewer Department, anent the petition from Mr. Wilfrid Touchette, asking that a sewer be laid on Chauveau street.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be filed of record.

21.—(29142) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, recommending that water mains be laid on the following streets:

Chabot, from St. Zotique northwards, 8" main, over a distance of 500'	\$1,350
Oxford, north of Monkland, 8" main, over a distance of 475'	1,300
	\$2,650

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To authorize the said expenditure, the above amount to be charged against the appropriation voted for the laying of mains.